
Interpelace 

 

8. zasedání Zastupitelstva MČ Praha 5 

 
17. 12. 2019 

 

Bc. Martin Slabý (ANO 2011) 
místostarosta 

 

 

Vážený pane místostarosto, 

 

obracím se na Vás s interpelací ve věci vydaných oprávnění ke vjezdu motorových vozidel na 

veřejná prostranství a zeleň na území Městské části Praha 5. Odbor správy veřejných 

prostranství a zeleně vydalo hned několik oprávnění vozidlům společnosti San Anton jejíž jste 

vlastníkem a spoluvlastníkem této firmy je váš stranický kolega z Hnutí Ano 2011 a předseda 

Finančního výboru MČ Praha 5 pan Bc. Jan Trojánek. Tyto povolenky byly vydány vašim 

gesčním odborem s platností ke vjezdu na veřejná prostranství a zeleň kdekoliv na území MČ 

Praha 5. Dovoluji se Vás proto zeptat, podle jakých pravidel a na základě jaké žádosti a 

zdůvodnění byla tato povolení ke vjezdu vozidlům vaší společnosti San Anton vydána? A zda 

vaše společnosti mají s MČ Praha 5 uzavřený smluvní vztah? 

 

Děkuji za písemnou odpověď. 

 

S pozdravem 

 

Ing. Štěpán Rattay 

 

zastupitel MČ Praha 5 

 

 


